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Jaarverslag van de secretaris over 2016 

 

Bestuurssamenstelling UASV per 31-12-2016: 

 

 Mw. A. Schuurhuis, anaesthesioloog, voorzitter  

 Mw. F.A.M. Klijn, psychiater, secretaris 

 J.W.G. Jacobs, reumatoloog, penningmeester 

 R. Goldschmeding, patholoog, lid 

 M.G.E.H. Lam, nucleair geneeskundige, lid 

 Mw. A. van der Lelij, oogarts, lid 

 Mw. E. van Dorst, gynaecoloog, lid 

 P.R. Stella, cardioloog, lid 

 T.H. Lo, radioloog, lid 

 

Vergaderactiviteiten 

Er zijn in 2016 5 bestuursvergaderingen gehouden en een reguliere Algemene Ledenvergadering in april. De 

volgende onderwerpen kwamen in de bestuursvergaderingen aan de orde:. 

 Het beoordelingsbeleid UMCU en de verplichtstelling daarin tot een 360 graden beoordeling voor 

medisch specialisten. 

 Vereenvoudiging betaling lidmaatschap UASV via automatische incasso 

 Campagne werving nieuwe leden 

 Dossier hoofdbehandelaarschap 

 Dossier www.zorgkaartnederland.nl en de manier waarop het UMCU hiermee placht om te gaan, 

veranderd oiv kritiek van het stafconvent. 

 Inventarisatie financiering per divisie van verplichte cursussen voor medisch specialisten: uit eigen 

budget van de specialist of uit afdelingsbudget? 

 Uitruil in CAO van PB voor ophogen Functiegebonden Kosten Budget UMS en de nadelen daarvan 

 Beleid t.a.v. de toekenning van productiegebonden dagen en bekendheid met verlofrechten onder de 

leden.  

 De niet tenuitvoerbrenging van de in de nieuwe CAO afgesproken loonsverhoging van 1.4 %   

 Zembla en de gevolgen voor de organisatie volgens de externe commissie Kets De Vries Instituut 

 Poll onder leden tav mening over bevindingen Kets-de Vries rapport 

 

Bestuur 

In 2016 hebben zich geen wijzigingen voorgedaan in de samenstelling van het UASV-bestuur.  

 

Ledenbestand 

De UASV kent helaas een afnemende graad van vertegenwoordiging. Per 31 december 2016 waren er 220 

leden. Het ledenaantal loopt terug ivm pensionering en vertrekkend personeel van de oudere generatie 

specialisten. De UASV richt zich er daarom op om zoveel mogelijk nieuwe leden aan de vereniging te binden. 

Daartoe zijn het afgelopen jaar mailings uitgegaan naar niet-leden. Recente onderwerpen waar de UASV zich 

mee bezig heeft gehouden op het gebied van pensioen en arbeidsongeschiktheid zijn immers juist voor de 

jonge collega’s urgente onderwerpen.    

 

Contact met de leden 

Naast de ALV in het voorjaar vond contact met de leden in 2016 plaats via de website van de UASV. 

Daarnaast  is er één nieuwsbrief verschenen en zijn er twee enquêtes over opleidingsbudgetten en het Kets 

de Vries rapport verzonden en is de uitnodiging de oproep van de LAD voor ondertekening petitie 

loonsverhoging 1.4% doorgestuurd  

http://www.zorgkaartnederland.nl/
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Vertegenwoordiging UASV-bestuur in andere gremia binnen en buiten het UMCU 

De UASV is middels vier van haar bestuursleden (dames Schuurhuis,  Klijn, dhr. Lo en dhr. Goldschmeding) 

vertegenwoordigd in de ledenraad van het Stafconvent UMCU.  Anke Schuurhuis is daarnaast lid van de OR 

UMCU, naast twee andere stafleden UMCU die geen bestuurslid UASV zijn.  

 

Met het opgaan van de Orde Medisch Specialisten in de Federatie Medisch Specialisten in  januari 2015 is 

de directe invloed van het bestuur UASV via afvaardiging in het bestuur Kamer Academische Specialisten 

van de Orde Medisch Specialisten verdwenen. In de Kamer Academische Specialisten werd ook de 

vakbondsinzet voor een nieuwe CAO voorbesproken. Het verlies van deze invloed is merkbaar geworden in 

de nieuwe CAO waarin specifiek voor medisch specialisten en AIOS ongunstige uitruilingen hebben 

plaatsgevonden(afschaffing PB voor Universitair Medisch Specialisten in ruil voor ophoging Functiegebonden 

kosten budget; ophogen vergoedingspercentage opleidingskosten van 70 naar100% in uitruil voor de 

mogelijkheid voor aios van hun PB ook It-hulpmiddelen gebruteerd te kunnen declareren).  Invloed op de 

klankbordgroep CAO UMC binnen de Federatie blijft een aandachtspunt. 

Ook de LAD is gereorganiseerd en heeft nu in plaats van een groot centraal bestuur een klein DB en een 

ledenraad. De LAD heeft met de oprichting van de Federatie Medisch Specialisten de belangenbehartiging 

voor alle medisch specialisten in loondienst aan de CAO-tafel op zich genomen.  Een van onze 

bestuursleden, Ine Klijn, vertegenwoordigt de Academisch Medisch Specialisten in de ledenraad LAD. 

  

 

Utrecht, februari 2017, Ine Klijn, secretaris 

 


